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UDI-historie 1974-1984 
 
Inleiding. 
 
²Ŝ ȊƛƧƴ ŀŀƴƎŜƪƻƳŜƴ ƛƴ ŘŜ Ωтл Ŝƴ Ωул ƧŀǊŜƴ Ŝƴ Řŀǘ ǿŀǊŜƴ ƳƻƻƛŜ ƧŀǊŜƴ ǾƻƻǊ ŘŜ ǾŜǊŜƴƛƎƛƴƎ Řŀǘ ǿŜŜǘ ƛƪ 
ǳƛǘ ŜƛƎŜƴ ŜǊǾŀǊƛƴƎŜƴΦ ¦5LΩǎ ƘŀǊƳƻƴƛŜ ǎǇŜŜƭǘ ƻǇ ƘŀŀǊ ǘƻǇǇŜƴ Ŝƴ .ƻō [ƻƎƎŜƴ Ƙŀŀƭǘ ŜǊǳƛǘ ǿŀǘ erin zit. 
Drumband en majorettes maken hun eigen ontwikkelingen door maar gezamenlijke optredens zijn er 
ook en brengen ook weer iets moois. Lees hieronder wat ik zoal gevonden heb en wat de vereniging 
doormaakt. 
 
Plezier er mee. 
 

1975_ De Uitvoering is op vrijdag 21 en zaterdag 22 februari, het verslag verteld alles wat ik zou willen schrijven 
over de majorettes, de huldigingen enz. dus lees het stukje hieronder 

 
 

1 maart, doop supertanker Lepton waar de majorettes voor het eerst naar  
buiten traden. Tijdens de doop werd het Liberiaanse en Nederlandse  
volkslied ten gehore gebracht.  
hǇ ŘŜ ŦƻǘƻΩǎ ŘŜ miss majorette, Joke de  
Keizer en eveneens de Heer Versluis die  
Worden voorgesteld door Bob Loggen  
aan de doopster. 
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Ben de Rooi, bestuurder en muzikant, woont in Spijkenisse en in deze periode worden de 
bestuursvergaderingen bij een bestuurslid thuisgehouden dus deze keer op 3 maart buiten Rozenburg om de 
tafel. Hier lees ik in de notulen dat de met de gelden die zijn binnengekomen bij het 75-jarige bestaan, de eigen 
kas en een bijdragen uit het Oranje Fonds wellicht nieuwe instrumenten gekocht kunnen worden, de algemene 
leden vergadering verteld de rest van het verhaal. Verder geen opmerkelijk nieuws maar wel dat er om 24:00 
uur wordt afgetikt door de voorzitter maar dat is nog niet het moment om naar huis te gaan. Er staat letterlijk 
Ψǿŀǘ ƳƻŜǘŜƴ ǿŜ ƻǇ ŜŜƴ ŘƻƻǊŘŜǿŜŜƪǎŜ ŘŀƎ ƻƳ мн of half 1 thuis doen?  Als Adam v.d. Meer en wijlen Adriaan 
Mol deze notulen nog eens zouden lezen, zouden zij hun hoofd ervoor schudden dat we zulke plakkers zijn. 
±ǊƻŜƎŜǊ ǿŜǊŘ ŜǊ ǾŜǊƎŀŘŜǊŘ Ǿŀƴ т ǘƻǘ ƘƻƻƎǳƛǘ ф ǳǳǊΣ Řŀƴ ǿŀǎ ƘŜǘ ŀƭ ŜŜƴ ƭŀǘŜǊǘƧŜΩΦ hƳ н ǳǳǊ ǎǘŀǇǘŜ ŘŜ 
Rozenburgse bestuurders de auto naar Rozenburg in en werden Ben en zijn vrouw bedankt voor de 
gastvrijheid. 
 

Algemene leden vergadering 11 maart met 37 leden voor  
de tafel. Het oude papier had in 1974 totaal f 4282,95  
opgebracht, een mooi bedrag voor wat anders de vuilnisbak  
in gaat. Een hoop werk maar een mooi bedrag voor de kas  
van UDI. Bij de bestuursverkiezingen een voor die tijd  
bijzondere gebeurtenis, er wordt een vrouw in het bestuur  
gekozen. Het Was Annelies Boertje, een volle nicht van mij,  
van mijn moeders kant. Zij werd na de 3e stemming met 18  
tegen 13 stemmen in het nadeel van Ad van Ham in het  
bestuur gekozen als eerste vrouw achter de bestuurstafel.  
1975 was landelijk uitgeroepen als jaar van de vrouw dus  
ook bij UDI werd aan de emancipatie voldaan.                             het bestuur bij de ALV van 1976, met Annelies rechts achter de tafel. 

 
Voor de rondvraag is er een punt op de agenda over het instrumentarium, er wordt besloten om een groot 
ƎŜŘŜŜƭǘŜ Ǿŀƴ ƘŜǘ ƻǊƪŜǎǘ ƛƴ ŘŜ ƴƛŜǳǿŜ LƴǎǘǊǳƳŜƴǘŜƴ ǘŜ ǎǘŜƪŜƴΣ 5Ŝ {ŀȄ ƎǊƻŜǇΣ ƪƭŀǊƛƴŜǘǘŜƴ Ŝƴ ǘǳōŀΩǎ Ŝƴ н ƻŦ о 
trombones. Er is totaal een bedrag van f 37.000, = beschikbaar (f 10.000, = van de Boerenkapel, f 16.000, = uit 
de UDI-kas en een bedrag uit het Anjerfonds).  
Maarten Marsman stel in de rondvraag voor om voor het na programma een ander kleding stuk te willen zien. 
Er wordt voorgesteld enkele dames die goed met naald en draad zijn te vragen vestje te laten maken.  
 
25 april, opening camping de Lepelaar te Brielle waar we voor worden uitgenodigd. De secretaris schrijft 
hierover in zijn jaarverslag dat de voorzitter van de camping het woord ΨShowbandΩ in zijn mond durfde te 
nemen maar na een rondje over de drijfnatte camping zullen ze daar wel anders overgedacht hebben. 
 
Voor Janus van hǳŘŜƴŀŀǊŘŜƴΣ /ƻǊ Ǿŀƴ ǘΩ IƻŦΣ [ŜŜƴ 5ŜƎŜƭƛƴƎ Ŝƴ DŜǊǊƛǘ vǳŀƪ Ȋŀƭ нф ŀǇǊƛƭ Ŝƴ ƘŜŜƭ ōŜƭŀƴƎǊƛƧƪŜ ŘŀƎ 
geweest moeten zijn (ik schrijf uit ervaring). Zij werden namelijk om 9 uur op het gemeentehuis ontboden. Na 
plaats genomen te hebben ging de schuifwand open en daar zaten de echtgenoten en Bram, de broer van Janus 
al te wachten. De Burgemeester begon zijn speech tegen de aanwezig UDI leden die de eremedaille in de orde 
van Oranje-Nassau kregen voor hun 40 jaar lidmaatschap van UDI kregen. Na de woorden en het opspelden van 
het eremetaal was er nog een borrel aldaar. In de avond kreeg elk lid en serenade aan huis. 
Ook in de Schans was er nog een gezellig samen zijn waar de gedecoreerden van de drumband en majorettes 
nog een serenade kregen. 
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30 april, Koninginnedag. De gebruikelijke dingen op deze dag met 
de aubade in de morgen en lampionnenoptocht in de avond. 
Als we de straat op gingen dan kwam er wel wat voorbij, zie 
hiernaast eerst 26 majorettes van 6 rijen lang en vier breed, de 
drumband 4 x 4 en als laatste de harmonie met 10 rijen lang en  
4 rijen breed al gauw een 80 m/v, best wel imposant! Met het  
marsen was er altijd wel wat kan ik mij herinneren maar een leuk  
voorval was er in die tijd, jaartal ben ik kwijt. Je had toen van die  
dunne wandelstokjes met een elastiekjes eraan waar een soort  
balletje ter grootte van een tennis bal aanzat (wellicht herinneren jullie dat). Daar kon je iemand mee raken als 
je goed mikte en dat lukte een opgeschoten kwajongen in de Bernardstraat bij iemand van de harmonie. Bij de 
tweede keer had de muzikant het balletje te pakken en dat schoot los van het elastiek en belande in het orkest. 
De gehele mars bleef het balletje tussen de muzikanten en ging van voet tot voet.   
 

 
De Majorette, de Drumband en Harmonie op hetzelfde punt op de Burgemeester Just de La Paisiëresstraat  
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Op 5 mei, 30 jaar bevrijding, werd er en mars gemaakt  
door de West wijk en kwamen uiteindelijk uit op het veld  
achter de molen. Daar was toen nog helemaal niets van  
bebouwing dus hadden we daar ruim baan voor een show. 
In het jaarverslag schrijft Jan Romers hierover,  
Ψ5Ŝ majorette en de drumband gave ten beste hier een  
έShowέ ŘŜ IŀǊƳƻƴƛŜ ǎǘŀƭ ŘŜ ǎƘƻǿ ŘƻƻǊ ǎǘƻƪǎǘƛƧŦ ǎǘƛƭ ǘŜ  
blijven staan waar ze stonden, vandaar Show tussen  
haakjes! 
 
 

In Maasluis, op 10 mei, was een festival voor Drumband  
en Majorettes waar wel een mooi resultaat werd behaald.  
15 groepen deden daaraan mee en zij werden 5e en instructeur versluis 6e als tamboer-maitre. 
 

De 50-jarige echtvereniging Piet van Vliet kreeg van UDI op 2 juni en serenade. Piet had zich als en laten 
uitschrijven als donateur maar was toch zeer in zijn nopjes met deze serenade en gaf zicht daarna weer 
spontaan op als donateur! 
 

In Zwartewaal is dit jaar Harmonia de gastheer voor het VPR festival en wel op 7 juni. 6 verenigingen doen er 
aan mee. In een kranten stukje las ik dat er een verandering aan de gang is in de muziekwereld. Ook UDI 
ondervind dit gezien het naprogramma van de uitvoeringen. We moeten de mensen iets brengen, daar zitten 
ze op te wachten! Het jaarverslag gaf nog aan dat dit festival en de verandering zonder punten telling voor de 
ƳǳȊƛƪŀƴǘŜƴ ǿŜƛƴƛƎ ǎŦŜŜǊ ƘŀŘΦ 5Ŝ ǎŜŎǊŜǘŀǊƛǎ ōŜǎŎƘǊƛƧŦǘ ƘŜǘ Ȋƻ ΨŘŀǘ ǾŜŜƭ ƭŜŘŜƴ Řƛǘ ŜŜƴ Ŝƛ ǾƻƴŘŜƴ ȊƻƴŘŜǊ ȊƻǳǘΩΦ 
 

 
 

Programma van dit VPR eilanden festival op 7 juni in Zwartewaal 
 


